
              
                       

  

 

„Dnes se nám narodil Spasitel!“ 

 

Očekávaný Mesiáš se stal člověkem  

a přišel mezi nás. 

Svou zářivou přítomnosti  

zahnal temnotu hříchu  

a přinesl lidstvu radost božské záře,  

kterou příznačně připomíná  

vánoční stromeček. 

 

Přejeme vám, 

abyste do svého srdce přijali  

světlo božského dítěte, 

které zažene každý stín  

strachu, smutku a samoty 

a které naplní vás radostí, pokojem a láskou. 
 

Boží jas naděje a dobroty pak neste   

nemocným a starým, 

opuštěným a zoufalým, 

umírajícím. 

A jejich bolest a trápení, 

samota a úzkost 

se rozjasní.   

 
Vánoce plné světla a tepla Boží lásky 
 

za Katolickou asociaci nemocničních kaplanů 

v České republice 
 

přejí 
 

Michal Hrnčiarik 

Marta Hošťálková 



              
                       

 


